
PROTOKÓŁ NR XVI/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 29 listopada 2011 r.

Sesja trwała od godz. 13.35 do godz. 15.10.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Iwona Śmietanka - Radca prawny,
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy,
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy,
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady
Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad, który przedstawia się
następująco:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,
b) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2012-
2013,

c) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym,
d) uchylenia Uchwały Nr XXVI/139/04 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 listopada

2004 r. w sprawie wydzielenia z zasobu mieszkaniowego Gminy Żychlin lokali
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znajdujących się w budynku położonym w Żychlinie przy ul. Kilińskiego Nr 20, które
przeznacza się na wynajem, jako lokale socjalne,

e) zmiany Uchwały Nr VIII/35/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2011 r.
w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Żychlin na lata 2011-2015.

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu się
wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2011 r.

5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2011 r.
następujących jednostek:
a) Zakładu Gospodarki Komunalnej,
b) Żychlińskiego Domu Kultury,
c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.

6. Informacja dotycząca organizacji szkół i przedszkoli w roku szkolnym 2011/2012 według
stanu na dzień 30 września 2011 r.

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny
2010/2011.

8. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2010 r. przez
podmioty uprawnione do ich analizy.

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 20 sierpnia 2011 r.
do 31 października 2011 r.

10. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
11. Sprawy różne.
12. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Hanna Kajak – Sołtys Sołectwa Sokołówek – prosi o remont drogi w Sokołówku, która jest
bardzo zniszczona, a jest uczęszczana przez samochody ciężarowe.

Janusz Kowalski – Sołtys Sołectwa Chochołów – podziękował za tłuczeń na drogi
w Strzelcach i Kaczkowiźnie.

Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – również podziękował za tłuczeń na drogę
w Tretkach.

Agnieszka Szałamacha – Sołtys Sołectwa Kruki – w dniu wczorajszym podjęto uchwałę
o likwidacji Spółki Wodnej. Zarówno jej, jak i członkom Spółki jest przykro, że nikogo z władz
gminnych nie było na walnym zgromadzeniu. Dla nas rolników jest to bardzo ważna sprawa.
Spółka Wodna od 1 grudnia br. została zlikwidowana, spółka ma duże zadłużenie,
w pierwszej kolejności chcieliśmy wypłacić środki pracownikom, następnie uregulować inne
zobowiązania.
Dla rolników sprawa melioracji gruntów jest bardzo ważna, ale równie ważna powinna być
dla władz gminy, gdyż jeśli pola nie będą meliorowane, rowy nie będą czyszczone, to będzie
zalewać pola, a wówczas rolnicy przestaną płacić podatki.
Postaramy się, aby powstała nowa spółka, ale w pierwszej kolejności musimy uregulować
bieżące sprawy starej spółki, która ma zadłużenie 200.000 zł.

Rafał Zajączkowski – zapytał, czy wiadomo, ilu oferentów wpłaciło wadium na wykup
udziałów ZEC Spółki z o.o.

Grzegorz Ambroziak – na ten czas jeszcze nie wiemy, czy wadium na wykup udziałów
zostało wpłacone przez jakichś oferentów.
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Krzysztof Falkowski – zapytał, czy nie można by było dokonać zmiany godzin pracy
Biblioteki Miejskiej? Jak technicznie można by było zorganizować pracę placówki?

Ewa Andrzejewska – Dyrektor MGBP – sprawa godzin pracy MGBP wraca po raz kolejny,
robiliśmy badania i ankiety w tym zakresie, przy tej obsłudze obecne godziny pracy biblioteki
są optymalne. Biblioteka nie narzeka na brak czytelników.
Przy ankietach były brane 3 grupy reprezentatywne. I grupę stanowiły dzieci od lat 3 do 24-
25 lat, druga grupa w wieku produkcyjnym, i trzecia grupa powyżej 50 lat – emeryci i renciści.
Dzieci z przedszkoli obsługujemy do godz. 11.00, tak samo obsługiwani są mieszkańcy
z gmin ościennych. Szereg osób chciałoby, aby biblioteka pracowała od godz. 7.00.
Wypożyczamy księgozbiór podręczny do domu, czego nie robią inne gminy. W okresie
pisania prac magisterskich mamy dodatkowe dyżury i umawiamy się ze studentami.
wydłużaliśmy czas pracy, ale po kontroli PIP, musieliśmy zmienić godziny pracy.
Oprócz działań statutowych prowadzimy inne działania. Od 13.00 codziennie działa tzw.
świetlica dla dzieci polegająca na udostępnieniu Internetu do godz. 15.30.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011
rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVI/75/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na lata 2012-2013,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu
Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2012-2013.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty wnioskuje o dokonanie zmian w Programie Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na lata 2012-2013 polegających na:
- wykreśleniu w § 28 w zdaniu 2 po wyrazach: „reprezentantami urzędu” wyraz „rady”.
Komisja Rozwoju, Komisja Rewizyjna i Komisja Rolna w sprawie projektu uchwały
dotyczącego uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata
2012-2013 wypowiedzą się na Sesji Rady w drodze głosowania po zapoznaniu się z opinią
Komisji Oświaty.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – piecze nad organizacjami
i stowarzyszeniami przejmuje nowa jednostka Urzędu Referat Gminne Centrum Promocji
i Informacji, stąd też zostaną dokonane pewne zmiany organizacyjne. Co do zmiany zapisu
tego § poprosiłby o 5 minut przerwy.

p. Maltański – przez tyle lat autobus szkolny jeździł przez Zgodę i zabierał dzieci do szkoły,
w tym roku, autobus zabiera dzieci rano, ale po lekcjach, autobus tych dzieci nie rozwozi,
rodzice sami muszą odbierać dzieci ze szkoły. Prosi o załatwienie tej sprawy.

Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. OZ – w związku z tym, że przewoźnik do
obsługiwania dowozu dzieci został wyłoniony w drodze przetargu i ma określoną trasę,
uwzględniliśmy tę trasę w przetargu, ale od 1 stycznia 2012 r. Taką informację Pan Maltański
otrzymał. Dzieci ze Zgody rano będą zabierane busem, który dowozi dzieci niepełnoprawne,
a odwożone autobusem, którego wyjazd będzie około 14.00 sprzed Szkoły Podstawowej Nr
2 w Żychlinie.

Grzegorz Ambroziak – zaproponował zapis zdania 2 w § 28 Programu Współpracy:
„W skład komisji wchodzi 3-5 osób będących reprezentantami urzędu i wskazane przez
organizacje.”

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmiany do Programu Współpracy
Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi zaproponowanymi przez Burmistrza Gminy.

Za zmianą zapisu w Programie Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2012-2013
polegającą na zapisaniu zdania 2 w § 28 następująco:
„W skład komisji wchodzi 3-5 osób będących reprezentantami urzędu i wskazane przez
organizacje.”
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę i przystąpiła do podjęcia
projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na lata 2012-2013 wraz z przyjętą zmianą.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na lata 2012-2013 ze zmianą
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr XVI/76/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości
niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia
nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie
bezprzetargowym głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVI/77/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) uchylenia Uchwały Nr XXVI/139/04 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
5 listopada 2004 r. w sprawie wydzielenia z zasobu mieszkaniowego
Gminy Żychlin lokali znajdujących się w budynku położonym w Żychlinie
przy ul. Kilińskiego Nr 20, które przeznacza się na wynajem, jako lokale
socjalne,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały
Nr XXVI/139/04 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 listopada 2004 r. w sprawie wydzielenia
z zasobu mieszkaniowego Gminy Żychlin lokali znajdujących się w budynku położonym
w Żychlinie przy ul. Kilińskiego Nr 20, które przeznacza się na wynajem, jako lokale socjalne.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXVI/139/04 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 listopada
2004 r. w sprawie wydzielenia z zasobu mieszkaniowego Gminy Żychlin lokali znajdujących
się w budynku położonym w Żychlinie przy ul. Kilińskiego Nr 20, które przeznacza się na
wynajem, jako lokale socjalne.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia
Uchwały Nr XXVI/139/04 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 listopada 2004 r. w sprawie
wydzielenia z zasobu mieszkaniowego Gminy Żychlin lokali znajdujących się w budynku
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położonym w Żychlinie przy ul. Kilińskiego Nr 20, które przeznacza się na wynajem, jako
lokale socjalne.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXVI/139/04 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 5 listopada 2004 r. w sprawie wydzielenia z zasobu mieszkaniowego
Gminy Żychlin lokali znajdujących się w budynku położonym w Żychlinie przy ul. Kilińskiego
Nr 20, które przeznacza się na wynajem, jako lokale socjalne głosowało  - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVI/78/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) zmiany Uchwały Nr VIII/35/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja
2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2011-2015.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/35/11
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2011-2015.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/35/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2011 r.
w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Żychlin na lata 2011-2015.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr VIII/35/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2011 r. w sprawie przyjęcia
Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata
2011-2015.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/35/11 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 31 maja 2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2011-2015
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XVI/79/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2011 r.
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Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/443/2011 Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 3 listopada 2011 r. w sprawie opinii
dotyczącej  informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Żychlin za i półrocze 2011 r.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje przyjęły informację o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz
informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2011 r.

Do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacji o kształtowaniu się
wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2011 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o przebiegu wykonania
budżetu gminy oraz informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za
I półrocze 2011 r.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2011 r.
następujących jednostek:

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej,

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Zakładu Gospodarki
Komunalnej o przebiegu finansowego za I półrocze 2011 r.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) Żychlińskiego Domu Kultury,

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Żychlińskiego Domu Kultury
o przebiegu finansowego za I półrocze 2011 r.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Miejsko - Gminnej Biblioteki
Publicznej o przebiegu finansowego za I półrocze 2011 r.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Informacja dotycząca organizacji szkół i przedszkoli w roku szkolnym
2011/2012 według stanu na dzień 30 września 2011 r.

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą organizacji szkół
i przedszkoli w roku szkolnym 2011/2012 według stanu na dzień 30 września 2011 r.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok
szkolny 2010/2011.

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań
oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2010/2011.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 8. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za
2010 r. przez podmioty uprawnione do ich analizy.

Przewodnicząca Rady odczytała informację o złożonych oświadczeniach majątkowych
za 2010 r. dotyczące oświadczeń Radnych oraz informację Burmistrza Gminy Żychlin
o złożonych oświadczeniach majątkowych przez pracowników Urzędu Gminy i Kierowników
jednostek organizacyjnych gminy.

Do przedłożonych informacji nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informacje o złożonych oświadczeniach
majątkowych za 2010 r.
Informacje te stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

Do p-tu 9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
20 sierpnia 2011 r. do 31 października 2011 r.

Wszystkie Komisje przyjęły do wiadomości sprawozdanie z działalności Burmistrza
Gminy Żychlin za okres od 20 sierpnia 2011 r. do 31 października 2011 r.

Do przedłożonego sprawozdania nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza
Gminy Żychlin za okres od 20 sierpnia 2011 r. do 31 października 2011 r.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 10. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania:
- sprawa drogi w Sokołówku – przyjmuje sprawę drogi w Sokołówku jako wniosek do

dyskusji, jest mu miło, że mogliśmy pomóc mieszkańcom sołectw Strzelce i Tretki,
- sprawa Spółki Wodnej – przeprosił Panią Sołtys, że nie mógł uczestniczyć w spotkaniu

spółki wodnej, ale miał ważne spotkanie z radcą prawnym w sprawie przetargu, a Pan
Burmistrz Zbigniew Gałązka miał urlop w tym dniu,

- wykup udziałów ZEC Sp. z o.o. – w ogłoszeniu o przetargu nie było wskazanej godziny,
do której należy wpłacić wadium na wykup udziałów ZEC, stąd nie wiemy, czy ktoś wpłacił
wadium.

Do p-tu 11. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała zaproszenie Przedszkola Samorządowego Nr 1
w Żychlinie na Wieczornicę Bożonarodzeniową, która odbędzie się 8 grudnia br. o godz.
16.00.
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Radni otrzymali pismo Związków Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie.

Grzegorz Ambroziak – na pewno nad tą sprawą będziemy z radnymi dyskutować, jakie
mamy możliwości prawne w tym zakresie.

Przewodnicząca Rady – budynek przy ul. Dobrzelińskiej 6 – zapytała, czy budynek ten
został przeznaczony do sprzedaży?

Edyta Ledzion – Radna Rady Powiatu w Kutnie – na ostatniej sesji Rady Powiatu została
podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż budynku przy ul. Dobrzelińskiej 6.
Zarząd Powiatu nie wziął pod uwagę jej uwag, co do zaproponowania innym jednostkom
podnajmu pomieszczeń w tym budynku.

Marek Materka – Radny Rady Powiatu w Kutnie – na ten czas nie ma jeszcze wyceny
budynku, nie ma faktycznego podliczenia kosztów użytkowania. Podobna sytuacja jest też
z budynkiem w Śleszynie.

Józef Kowalski – na placu przy fontannie stoją 3 maszty, na dwóch z nich są flagi, trzeci
maszt jest pusty. Proponuje, aby na flagę nanieść herb miasta Żychlina i wówczas też tę
flagę można zawiesić na 3 maszcie.

Grzegorz Ambroziak – Pan Krzysztof Tomaszewski otrzymał zlecenie przygotowania
projektów uchwał dotyczących wzoru flagi gminnej,
- porządkowanie działek – w przypadku zachwaszczenia i zanieczyszczenia działek, nie

zawsze można właścicieli zmusić do uporządkowania swoich posesji, spotkaliśmy się
z wymówką właściciela działki, że na jego posesji rosną zioła, a nie chwasty,

- wycinka krzaków przy drogach – będzie dokonany przegląd newralgicznych pod
względem bezpieczeństwa miejsc, w których należy dokonać oczyszczenia rowów
przydrożnych.

Jadwiga Melcher – przy ul. Fabrycznej 3 jest odcinek 50 m. chodnika przez park, który
został zalany asfaltem, obecnie jest on tak zniszczony, że zagraża bezpieczeństwu
uczęszczających nim mieszkańców, ponadto przed wejściem na ten chodnik przy tablicy
ogłoszeniowej powinien znajdować się znak „Zakaz parkowania”, zdarza się tak, że nie
można wejść do Domu Kultury, bo przed wejściem stoją zaparkowane samochody,
- na ul. Sienkiewicza przy wjeździe od ul. Żeromskiego po lewej stronie znajduje się pas

ziemi od chodnika do posesji, który jest własnością gminy – prosi o uporządkowanie tego
terenu,

- na Pl. Jana Pawła II przy fontannie, słup który służy jako toaleta, spełniał on funkcję
informacyjną, gdyż na nim znajdowała się informacja o historii Żychlina – prosi o jej
przywrócenie.

Waldemar Bartochowski – skoro Rada podjęła uchwałę o sprzedaży budynku przy
ul. Dobrzelińskiej 6, liczy się z tym, że ktoś kupi ten obiekt, ale może nie chcieć lokatorów,
czyli PROMED-u i WTZ. O ile PROMED zapewne da sobie radę ze znalezieniem innego
obiektu do zaadoptowania na cele przychodni zdrowia, to WTZ będą miały poważny problem
ze znalezieniem miejsca na prowadzenie swojej placówki.

Marek Materka – nie ma jeszcze decyzji co do sprzedaży tej nieruchomości, nie ma również
decyzji co z placówką WTZ.

Grzegorz Ambroziak – informacja znajdująca się na słupie ogłoszeniowym (toalecie)
wykonana była na materiale, który uległ zniszczeniu. Dlatego też informacja dotycząca
historii Żychlina zostanie wykonana na innym bardziej trwałym materiale i wówczas wróci na
swoje miejsce.
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Do p-tu 12. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła XVI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka


